
Uttalelse rundt uttak Nordisk 
mesterskap 

 

Uttaket til Nordisk mesterskap i Oslo 2-4.mai er nå publisert. 

Uttaket er basert på de publiserte uttakskriteriene. Mesterskapet er i år på hjemmebane og 

dette har hatt en liten ekstra innvirkning på de endelige beslutningene.  

 

I tillegg kan ikke vi som forbund ignorere vektreduksjonen som fant sted under årets U17- og 

U20-mesterskap. I flere vektklasser, spesielt i U17, var det utøvere som kuttet mye vekt, og 

dette har hatt innvirkninger på uttaket til Nordisk mesterskap. Landslagstrenerne må føle seg 

komfortable og må kunne stå innenfor å sende representanter til mesterskap som ikke går 

på bekostning av helse. Helsen går først folkens, husk det.  

 

Til neste års uttak vil dette vektlegges ytterligere, og gjennom en evalueringsprosess skal vi 

komme frem til passende kriterier som tydeliggjør dette med vekt. For vår visjon er nettopp 

det å ta gode, langsiktige valg for våre yngre utøvere, og ikke falle for fristelsen for de 

kortsiktige valgene.  

 


